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Protokół Nr XXXVI/2021 

z Sesji Rady Miasta Łańcuta 

odbytej w dniu 25 lutego 2021 r. 

  

XXXVI Sesja Rady Miasta Łańcuta VIII kadencji odbyła się pod przewodnictwem 

pana Mirosława Rzeszótko– Przewodniczącego Rady Miasta. 

Sesja odbyła się w sali wystawowej Miejskiego Domu Kultury w Łańcucie - 

rozpoczęła się o godz. 15.00 i trwała do godz. 15.50. 

W Sesji na stan 15 radnych w chwili jej otwarcia uczestniczyło 13 radnych, wobec 

czego Prowadzący obrady stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Miasta Łańcuta są nagrywane 

i transmitowane w Internecie. Pełna treść klauzuli informacyjnej dotyczącej 

nagrywania obrad Sesji znajduje się przed wejściem na salę posiedzeń. 

 

Prowadzący obrady przywitał zebranych gości i poinformował, że porządek Sesji 

przedstawia się następująco: 

 

1) Otwarcie. 

 

2) Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

 

3) Przyjęcie Protokołu Nr XXXV/2021 z XXXV Sesji Rady Miasta Łańcuta. 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Łańcuckiego 

Zakładu  Komunalnego  Spółka  z  o.o.  w  Łańcucie,  ul.  Traugutta  20 (Druk 

Rady Miasta Nr 14/2021). 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto 

Łańcut na rok 2021 (Druk Rady Miasta Nr 15/2021). 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 2021 r. (Druk Rady Miasta Nr 

16/2021). 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na 

rok 2021 (Druk Rady Miasta Nr 17/2021). 

 

8) Oświadczenie Rady Miasta Łańcuta w sprawie budowy ronda na skrzyżowaniu DK 

nr 94 z drogą powiatową nr 1522R.  

 

9) Wolne wnioski i oświadczenia. 
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Kontynuując, Przewodniczący Rady wyjaśnił, że stosownie do art. 20 ust. 1 pkt 1a 

ustawy o samorządzie gminnym, Rada może wprowadzić zmiany w porządku obrad 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady i zapytał, czy są jakieś 

propozycje zmian do ustalonego porządku obrad. 

 

Radni nie zgłosili żadnych propozycji zmian do przedmiotowego porządku obrad.  
 
Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie porządek obrad, za przyjęciem którego 
głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

Ad.3 

Przyjęcie Protokołu Nr XXXV/2021 z XXXV Sesji Rady Miasta Łańcuta. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że stosownie do zapisów Statutu Miasta 

Łańcuta radni w obowiązującym terminie nie zgłosili żadnych wniosków do Protokołu 

Nr XXXV z XXXV Sesji Rady Miasta Łańcuta, w związku z czym protokół został 

przyjęty.  

 

Ad.4 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Łańcuckiego 

Zakładu  Komunalnego  Spółka  z  o.o.  w  Łańcucie,  ul.  Traugutta  20 (Druk 

Rady Miasta Nr 14/2021). 

 

Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Łańcuckiego 

Zakładu  Komunalnego  Spółka  z  o.o.  w  Łańcucie,  ul.  Traugutta  20, w imieniu 

Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawił pan Michal Mglej– Zastępca Burmistrza 

Miasta Łańcuta. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 

 

W związku z poniesieniem przez Miasto Łańcut nakładów inwestycyjnych na 

wytworzenie mienia komunalnego, służącego zaopatrzeniu miasta w wodę 

i odprowadzeniu ścieków, przekazuje się Łańcuckiemu Zakładowi Komunalnemu 

Spółka z o.o. w Łańcucie wytworzone mienie, podnosząc równocześnie kapitał 

zakładowy Spółki o jego wartość.  

Wniesienie mienia jest zasadne, ponieważ Łańcucki Zakład Komunalny Spółka z o.o.  

w Łańcucie zarządza całą siecią wodociągowo – kanalizacyjną miasta Łańcuta 

i stanowi to jego cel statutowy. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Łańcuckiego Zakładu  

Komunalnego  Spółka  z  o.o.  w  Łańcucie,  ul.  Traugutta  20, została podjęta 

i otrzymała Nr XXXVI/235/2021. 

 

Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto 

Łańcut na rok 2021 (Druk Rady Miasta Nr 15/2021). 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łańcut na rok 

2021, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani Katarzyna Kluz – 

Gosztyła koordynator Biura Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 

 

Zapewnienie opieki bezdomnym zwierzętom oraz zapobieganie bezdomności 

zwierząt jest zadaniem własnym gminy wynikającym z art. 11 ustawy z dnia 21 

sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt (Dz. U. z 2020 r., poz. 638). Zgodnie z art. 11a 

ust. 1 ww. ustawy Rada Miasta Łańcuta zobowiązana jest corocznie, do dnia 

31 marca, określić w drodze uchwały program opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

W związku z powyższym, przygotowany został Program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2021, zwany w dalszej 

części Programem, który stanowi załącznik do uchwały. Obejmuje on swoim 

zakresem realizację takich zadań jak: 

 

1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

 

2) opieka nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 

 

3) odławianie bezdomnych zwierząt; 

 

4) obligatoryjna sterylizacja albo kastracja zwierząt w schronisku; 

 

5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

 

6) usypianie ślepych miotów; 
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7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 

gospodarskich; 

 

8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń 

drogowych z udziałem zwierząt. 

 

Projekt Programu był konsultowany z Powiatowym Lekarzem Weterynarii  

w Łańcucie, Kołem Łowieckim - Klub Myśliwych „Diana” w Łańcucie oraz Kołem 

Łowieckim „Ryś”.  Środki na realizację Programu zostały zabezpieczone w budżecie 

Gminy Miasto Łańcut na rok 2021. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łańcut na rok 

2021, została podjęta i otrzymała Nr XXXVI/236/2021. 

 

Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 2021 r. (Druk Rady Miasta Nr 

16/2021). 

 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych, należnej w 2021 r., w imieniu Burmistrza Miasta 

Łańcuta, przedstawił pan Grzegorz Paczocha Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury 

i Zdrowia. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 

 

Zgodnie z art. 31 zzca ust.1 ustawy z  dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, 

(Dz.U.2020.374 z późn. zm.) radzie gminy przyznana została możliwość przesuwania 

terminu oraz wprowadzania zwolnień z tytułu opłat za zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na 2021 r. 

W dniu 12 lutego 2021 r. przedsiębiorcy prowadzący lokale gastronomiczne, zwrócili 

się z prośbą o zwolnienie z II raty opłaty za korzystanie z zezwolenia na sprzedaż 
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napojów alkoholowych, z uwagi na wprowadzone długotrwałe ograniczenia, 

uniemożliwiające im prowadzenie działalności gospodarczej. 

Szacunkowy skutek finansowy podjęcia tej uchwały, to kwota około 10 000 zł 

zmniejszonych wpływów do budżetu miasta. Jednakże biorąc pod uwagę 

prognozowane wpływy do budżetu z opłat za korzystanie z zezwoleń alkoholowych 

od przedsiębiorców prowadzących sprzedaż detaliczną w roku 2021, przekroczą 

planowaną kwotę przyjętą uchwałą budżetową. 

W związku z powyższym, finansowanie zadań w ramach Gminnego Programu 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych nie jest zagrożone, a przyjęcie uchwały 

przez Wysoką Radę jest zasadne. 

 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, radna Marta Szubart poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 
Radni nie zgłosili żadnych wniosków, ani propozycji zmian do powyższego 
dokumentu. 
 
Zabierając głos, Burmistrz Miasta zaapelował o pozytywne ustosunkowanie się do 

przedłożonej inicjatywy uchwałodawczej, która jest wyjściem naprzeciw 

oczekiwaniom przedsiębiorców prowadzących lokale gastronomiczne na terenie 

miasta Łańcuta, w tym trudnym okresie czasu.  Podkreślił, że wprowadzone 

długotrwałe ograniczenia w związku z trwająca pandemią, uniemożliwiają 

przedsiębiorcom prowadzenie działalności gospodarczej, a tym samym pozbawiają 

ich źródeł dochodu.  

 
Do powyższej wypowiedzi  przychylił się Przewodniczący Rady i poddał pod 
głosowanie rozpatrywany  projekt uchwały. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Łańcut na rok 

2021, została podjęta i otrzymała Nr XXXVI/237/2021. 

 

Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta 

na rok 2021 (Druk Rady Miasta Nr 17/2021). 
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Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 

2021, wraz z autopoprawką (materiał przekazany radnym drogą elektroniczną) 

w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani Alicja Helbin Skarbnik 

Miasta. Przedstawiony projekt uchwały wprowadza zmiany w następujących 

działach: 

- Transport i łączność (rozdział Drogi publiczne gminne), 

 Zmniejszenie środków i przeznaczenie ich na zadanie – „Tworzenie warunków dla 

rozwoju przedsiębiorczości na terenie ROF” 

- Działalność usługowa (rozdział Cmentarze) 

Zwiększenie środków z przeznaczeniem na  renowację Cmentarza Żydowskiego przy 

ul. Traugutta), 

- Oświata i wychowanie (rozdział Realizacja zadań wymagających stosowania 

specjalistycznej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, 

oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania 

przedszkolnego). 

Dokonuje się przeniesień dotacji dla przedszkoli niepublicznych  

- Oczyszczanie miast 

Zmniejszenie kwoty z przeznaczeniem na wymianę pokrycia dachowego w Centrum 

Komunikacji Miasta  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, radna Grażyna Szybiak poinformowała, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Paweł Kuca poinformował, 

że Komisja rozpatrywała przedmiotowy projekt uchwały i pozytywnie go 

zaopiniowała. 

 

Radny Marek Strzępka zapytał, czy pan Henryk Pazdan został przywrócony do pracy 

w Urzędzie Miasta Łańcuta. 

 

Ustosunkowując się do powyższego, Burmistrz Miasta pan Rafał Kumek stwierdził, 

że w kontekście rozpatrywanego projektu uchwały zapewne pytanie to związane jest 

z budżetem miasta Łańcuta oraz pojawiającymi się informacjami, które mogą budzić 

wśród mieszkańców pewne wątpliwości w kwestii kondycji finansowej miasta. Mając 

na uwadze powyższe, udzielił szczegółowych wyjaśnień w powyższym zakresie, 

zwracając uwagę na pozytywne aspekty podejmowanych w obecnie trwającej 

kadencji przedsięwzięć i decyzji. W swoim wystąpieniu,  powracając do roku 2018 

wyartykułował i szczegółowo omówił zagadnienia związane ze sprawowaniem funkcji 

Burmistrza Miasta, wybranego z woli mieszkańców zdecydowaną większością tj: 

 - sukcesywne wypełnianie obietnic przedwyborczych poprzez realizację 

zaplanowanych zamierzeń, związanych z rozwojem miasta Łańcuta. Zwrócił uwagę 

na aspekt tzw. „woli zmiany”, która zadecydowała o podjęciu takich, a nie innych 
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decyzji bez powrotu do czasów niekontrolowanego zadłużenia i „układów” 

z poprzedniej kadencji, 

- zwiększenie wysokości środków w budżecie miasta  o kilkadziesiąt milionów 

w stosunku lat ubiegłych, bez zaciągania kolejnych kredytów, 

- współpraca radnych (w znacznej większości, a przede wszystkim z Komitetu 

„W trosce o Łańcut”), kierowników i pracowników Urzędu Miasta oraz jednostek 

podległych w konsekwentnej realizacji przedsięwzięć, zaplanowanych jeszcze przed 

objęciem funkcji Burmistrza Miasta, 

- zamieszczanie na portalach społecznościowych niesprawdzonych  informacji,  

wywołujących niepotrzebne zamieszanie, usilne szukanie błędów i przerzucanie 

odpowiedzialności na inne osoby, zapominając przy tym o pozytywnych działaniach, 

podejmowanych dla dobra miasta i jego mieszkańców w obecnie  trwającej kadencji,  

-realizacja zadań w zakresie remontu i przebudowy dróg, 

Kończąc, zapewnił o dobrej kondycji finansowej budżetu Miasta Łańcuta oraz  

braku zagrożeń w realizacji zaplanowanych zamierzeń na rzecz rozwoju miasta i dla 

dobra jego mieszkańców.  

 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady, poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 

się od głosu. Głosowanie zostało przeprowadzone w sposób jawny za pomocą 

urządzeń, umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych.  

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2021, 

została podjęta i otrzymała Nr XXXVI/238/2021. 

 

Ad.8 

Oświadczenie Rady Miasta Łańcuta w sprawie budowy ronda na skrzyżowaniu 

DK nr 94 z drogą powiatową nr 1522R.  

 

Rada Miasta Łańcuta jednogłośnie 13 głosami za, przyjęła oświadczenie następującej 

treści: 

 

„ §1. Rada Miasta Łańcuta w pełni popiera wszelkie działania zmierzające do budowy 

ronda na skrzyżowaniu DK nr 94 z drogą powiatową 1522R prowadzącą do wsi 

Krzemienica z tego względu, że:  

Inwestycja ta jest niezbędna, aby zapewnić bezpieczną i płynną komunikację 

w pobliżu granic miasta, zarówno w ruchu tranzytowym, jak i lokalnym. 

Zlokalizowanie ronda na skrzyżowaniu, ułatwiłoby bezkolizyjne poruszanie się 

mieszkańców całego Łańcuta, a w szczególności Osiedla Przedmieście – Grabskie, 

jak również dostęp do położonych w tej okolicy zakładów „ Bimex-Böllhoff Sp. z o.o.”, 

„Bruk-Bet Sp. z o.o.”, Galicja Tomaszek Sp. z o. o. MAGAZYN”,  oraz bezpieczny 

wyjazd w kierunku Rzeszowa. 
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Skrzyżowanie to, z którego korzystają wszyscy mieszkańcy Łańcuta, jest jednym 

z najbardziej  zagrożonych kolizjami i wypadkami miejsc, usytuowanych w pobliżu 

granic miasta.  

 

§ 2. Oświadczenie podlega przekazaniu: 

1) Minister Infrastruktury; 

2) Parlamentarzyści RP; 

3) Wojewoda Podkarpacki; 

4) Marszałek Województwa Podkarpackiego; 

5) Dyrektor GDDKiA/O Rzeszów; 

6) Wójt Gminy Czarna; 

7) Wójt Gminy Łańcut; 

8) Starosta Łańcucki; 

9) Komendant Powiatowy Policji w Łańcucie. 

 

§ 3. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miasta Łańcuta do przekazania 

oświadczenia podmiotom wymienionym w § 2. 

 

Ad.9 

Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Na prośbę radnego Wrzesława Żurawskiego, Burmistrz Miasta pan Rafał Kumek 

szczegółowo zreferował bieżącą sytuację, związaną z realizowaną przebudową drogi 

krajowej Nr 4 oraz planowaną budową łącznika pomiędzy miejscowością Głuchów, 

a węzłem autostradowym.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XXXVI Sesję 

Rady Miasta Łańcuta. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Małgorzata Rzeszutek 

 

Przewodniczący Rady: Mirosław Rzeszótko 

 


